
Protokół Nr XLVI/2022 

XLVI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu 

z dnia 23 czerwca 2022 roku 

 

 

• Stan Rady Miejskiej - 15 radnych 

• Obecni według załączonej listy obecności – 15 radnych. 

 

 

Ad. 1 Otwarcia XLVI zwyczajnej Sesji dokonała Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz. Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz przywitała 

wszystkich na absolutoryjnej sesji:  Burmistrza Ryszarda Suligę, Dyrektora Biura Gwidona Jelonka, 

Sekretarza Gminy Sebastiana Musiała, Skarbnik Monikę Starczewską, Mecenasa Michała Ladę, 

radnych, dyrektorów jednostek organizacyjnych, pracowników urzędu, sołtysów i wszystkich 

obecnych. Celem sprawdzenia listy obecności radni zalogowali się do terminalu (zał. do protokołu). 

Po sprawdzeniu listy obecności stwierdzono, że na początku sesji uczestniczy 14 radnych, co stanowi 

kworum. Radna Judyta Belka –Domińczyk dotrze na posiedzenie. Przewodnicząca stwierdziła, iż 

sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał. Przewodnicząca poinformowała, że sesja jest 

nagrywana i transmitowana.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poinformowała radnych o wniosku ws. wprowadzenia zmiany w 

porządku obrad sesji. Sekretarz Sebastian Musiał odczytał wniosek ws. wprowadzenia do porządku 

obrad projektu uchwały:  w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie 

miejsc okazjonalnie wykorzystywanych do kąpieli w miejscowości Koniecpol                                               

przy ul. Armii Krajowej w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Armii Krajowej i ul. 

Chrząstowskiej w Koniecpolu. Rada Sekretarz Sebastian Musiał powiedział, że uchwała ta była 

podjęta na ostatniej sesji w dniu 9 czerwca 2022 r. , i było wyjaśnione, że w międzyczasie zmieniły 

się przepisy ustawy Prawo wodne i w tej chwili organem  uprawnionym do zatwierdzania takich 

miejsc jest organ wykonawczy a nie rada. Pan Sekretarz zwrócił się z wnioskiem o wprowadzenie do 

porządku obrad tego projektu uchwały ws. uchylenia uchwał z dnia 9.06.2022 r.  

Jestem za - 14 radnych, Jestem przeciw – 0, Wstrzymuję się – 0. 

 

Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz odczytała porządek obrad dzisiejszej sesji. 
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 
3. Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołów z obrad poprzednich sesji: XLIV  
i XLVI. 
4. Wystąpienia zaproszonych gości. 
5. Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 
6. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Koniecpol: 

a) przedstawienie raportu o stanie Gminy przez Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol; 
b) debata nad raportem o stanie Gminy Koniecpol; 
c) podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol  
7. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2021 rok przedłożonym przez Burmistrza. 
8. Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi absolutorium za rok 
2021. 
9. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku Komisji 
Rewizyjnej. 
10. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 
2021. 
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11. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta i Gminy Koniecpol  
  z organizacjami pozarządowymi za rok 2021. 
12. Podjęcie uchwał w sprawie: 
 
1) w sprawie  zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Koniecpol za 2021 rok. 

2) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej Miejskiej Przychodni Rejonowej w Koniecpolu za 2021 rok. 

3) w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Koniecpol absolutorium z tytułu 

wykonania budżetu za 2021 rok. 
4) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/359/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-2034. 

5) w sprawie zmiany uchwały nr XLI/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy na 2022 rok. 

6) w sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta- 

Gminy Koniecpol na lata 2022-2026. 

7) w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej przy 

ulicy Armii Krajowej w Koniecpolu. 

8) w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Koniecpol dla terenu położonego w rejonie 

istniejącego cmentarza przy ul. Szkolnej w Koniecpolu. 

9) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Koniecpol na rok szkolny 

2022/2023. 

10) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 486, 

493/2, 489/2, 491/2, obręb Wąsosz. 

11) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 258, 

obręb Łysaków. 

12) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 266/2, 

obręb Piaski. 

13) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 1586/4, 

obręb Koniecpol. 

14) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi 

dzierżawcami, których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na okres kolejnych 3 lat. 

15) w sprawie uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsc okazjonalnie 

wykorzystywanych do kąpieli w miejscowości Koniecpol przy ul. Armii Krajowej. 

13. Interpelacje radnych. 

14. Zapytania i wolne wnioski. 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie obrad XLVI zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 
Przystąpiono do głosowania nad porządkiem obrad: 

Jestem za – 14 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. ( zał. do protokołu) 

Ad. 3 Informacje w sprawie uwag zgłoszonych do protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Radni zapoznali się z protokołem z XLIV i XLV sesji i nie zgłosili uwag. 

 

Ad. 4 Wystąpienia zaproszonych gości. 

Nie było wystąpień zaproszonych gości. 

 

Ad. 5 Sprawozdanie Burmistrza z prac w okresie międzysesyjnym. 
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Burmistrz Ryszard Suliga przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej od 

21.04.2022 do 23.06.2022 (zał. do protokołu). 

Burmistrz Ryszard Suliga przedstawił najważniejsze sprawy i wydarzenia w minionym 

okresie międzysesyjnym, m.in. zakup nowego samochodu bojowego dla OSP Koniecpol II, 

kolejne dotacje na inwestycje: przebudowa i rozbudowa ul. Rzecznej w Koniecpolu, 

przebudowa zespołu sportowego w Koniecpolu. 

 

Radna Judyta Belka-Domińczyk dołączyła do obrad sesji. 

Stan radnych – 15 . 

 

 Przekazanie umów na drogi dojazdowe do gruntów rolnych. Odbiór techniczny 

wybudowanego wodociągu na ulicach: Kościuszki, Przedmieścia Przysieki, Przedmieścia 

Podstocze i Przedmieścia Koniawy. Kolejny etap budowy sieci wodociągowej przy ul. 

Zielonej w Łysinach. Złożono kolejny wniosek o dofinansowanie budowy ostatniego odcinka 

sieci wodociągowej z przyłączami w miejscowościach: Wąsosz, Kuźnica Wąsowska i 

Łysaków. Został wyłoniony wykonawca na budowę przedszkola. Trwa termomodernizacja 

Przedszkola Nr 1. W trakcie realizacji jest budowa kanalizacji w dzielnicy Magdasz. 

Dofinansowano przebudowę ulicy Szkolnej w Koniecpolu i odbyło się wiele spotkań co do 

przebudowy drogi wojewódzkiej. Złożono wniosek o dofinansowanie przebudowy drogi 

Radoszewnica – Łysiny na odcinku 3 545 mb. Odbyła się zbiórka folii rolniczej. W czerwcu 

odbierano odpady azbestowe pochodzące z uszkodzonych dachów podczas ubiegłorocznej 

nawałnicy. Odbyły się zebrania sprawozdawcze OSP w Okołowicach, w Łysinach, Kuźnicy 

Grodziskiej i w Starym Koniecpolu. Odbył się Integracyjny Turniej Piłki Siatkowej. W naszej 

gminie obchodzono Dzień Dziecka, gdzie młodzież wzięła udział w dniach otwartych 

organizowanych przez Wojewódzki Ośrodek Ruchu Drogowego w Częstochowie, były 

zawody wędkarskie i odwiedziny  włodarzy miasta w przedszkolach i żłobku. Jura Rock 

Festiwal rozpoczął cykl imprez plenerowych w naszym mieście. Kolejnym wydarzeniem była 

Hetmaniada 2022, na której było wiele atrakcji dla każdej grupy wiekowej. Koncert zespołu 

Poparzeni Kawą Trzy przyciągnął dużą publiczność. W maju w Domu Kultury wystąpili 

najlepsi z najlepszych – Laureaci V Ogólnopolskiego Konkursu Wokalnego „Wiosna z 

przebojami Seweryna Krajewskiego”. Burmistrz Ryszard Suliga zaprosił na kolejne 

wydarzenie nad „Nowym Zalewem”, imprezę plenerową „Wianki” i na kolejne weekendy z 

występami zespołów muzyki rozrywkowej. Pan Burmistrz zaprosił do udziału w Gminnym 

Konkursie Literackim organizowanym przez Bibliotekę Publiczną Miasta i Gminy Koniecpol. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała Burmistrzowi za przedstawienie 

sprawozdania za okres międzysesyjny. 

 

Ad. 6 Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Koniecpol: 

a)przedstawienie raportu o stanie Gminy przez Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła Burmistrza Ryszarda Suligę o przedstawienie 

raportu o stanie Gminy. Zgodnie z art. 28aa ustawy o samorządzie gminnym burmistrz co 

roku do dnia 31 maja przedstawia radzie miejskiej raport o stanie gminy. Raport o stanie 

gminy Koniecpol obejmuje podsumowanie działalności burmistrza w roku poprzednim. 

Burmistrz Ryszard Suliga omówił raport, który jest opublikowany na stronie BIP Urzędu 

Miasta i Gminy Koniecpol. Burmistrz Ryszard Suliga powiedział, że rok 2021 nie należał do 

łatwych, ze względu na trwająca pandemię. W ubiegłym roku realizowano i zakończono 

wiele różnych przedsięwzięć, inwestycji i remontów, m.in. przebudowę dróg, budowę 

kolejnego etapu kanalizacji sanitarnej i deszczowej, budowę sieci wodociągowych i 

oświetlenia ulicznego. Raport Gminy Koniecpol obejmuje charakterystykę Gminy Koniecpol 

w liczbach oraz realizację polityk, programów i strategii. Na koniec 2021 r. w gminie 
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Koniecpol liczba ludności wynosiła 9 205 osób. Urodziło się 57 dzieci, zmarło 168 osób. W 

2021 roku liczba zarejestrowanych wynosiła 481 osób. Długość sieci kanalizacyjnej wyniosła 

36 km. W ciągu ostatnich lat nastąpił wzrost długości sieci wodociągowych i ilości przyłączy 

prowadzących do budynków mieszkalnych. Poprawiła się jakość segregacji odpadów przez 

mieszkańców. W ramach programu współpracy z organizacjami pozarządowymi dotacja 

wyniosła 124 993,20 zł. W ramach prowadzonej gospodarki nieruchomościami gmina 

pozyskała 170 działek o łącznej powierzchni 52,9192 ha. W postępowaniu przetargowym 

sprzedano na terenie miasta i gminy 15 działek. Pan Burmistrz podkreślił, że rok 2021 

zamknął się nadwyżką w budżecie w kwocie: 8 377 435,57 zł. Zadłużenie historyczne 

wyniosło: 4 707 000,00 zł. Zadłużenie zaciągnięte na wkład własny umożliwiające 

pozyskanie dotacji na realizację inwestycji to 3 361 975,38 zł. W latach 2015-2021 z 

funduszy zewnętrznych pozyskano 49 394 718,56 zł. W ubiegłym roku zakończono 

inwestycję pn.: „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej, deszczowej i sieci wodociągowej w 

dzielnicy Słowik w ramach kontynuacji etapu i budowy kanalizacji w Koniecpolu” na łączną 

kwotę 6 486 045,71 zł. Wybudowano przepompownię ścieków na ul. Łąkowej za 140 000,00 

zł. W 2021 roku realizowano prace budowlane przy budowie kanalizacji sanitarnej i 

deszczowej w dzielnicy Magdasz Etap I. Wybudowano sieć wodociągową z przyłączami  w 

ulicach: Mickiewicza, Kościuszki, Przedmieście Podstocze, Przedmieście Przysieka, 

Przedmieście Koniawy w Koniecpolu. Była także prowadzona budowa sieci wodociągowej w 

rejonie ul. Zamkowej w Koniecpolu. W ramach funduszu sołeckiego wykonano 28 zadań na 

kwotę 301 512,74 zł. W ramach Programu Operacyjnego „Rybactwo i Morze” na lata 2014-

2020 zagospodarowano teren wokół zbiornika wodnego dzielnicy Magdasz w Koniecpolu, 

polegający na budowie infrastruktury turystycznej – budowa altany na kwotę 22 500,00 zł. 

Dokonano przebudowy 1681 mb drogi od ulicy Fredry do ul. Krasińskiego w Koniecpolu, 

przebudowy ulicy Stawowej w Koniecpolu, przebudowy ulicy Barycz w Okołowicach, 

przebudowy odcinka drogi gminnej o długości 350 mb Okołowice – Załęże. Wybudowano 

drogę dojazdową do kościoła Świętej Trójcy w Koniecpolu. W 2021 roku kontynuowano 

prace nad opracowaniem strategii terytorialnej w ramach projektu „Pilotaż Centrum Wsparcia 

Doradczego” na podstawie zawartej umowy w roku 2020 pomiędzy Gminą Koniecpol z 

gminami: Lelów i Irządze. W ubiegłym roku pozyskano dofinansowanie z Funduszu rozwoju 

przewozów autobusowych na uruchomienie 6 nowych linii transportu zbiorowego celem 

połączenia sołectw z miastem Koniecpol. W czerwcu 2021 roku miała miejsce społeczna 

akcja wielkiego sprzątania Doliny Pilicy. W tym samym miesiącu w Warszawie podpisano 

porozumienie o współpracy między Krajowym Zasobem Nieruchomości, a Gminą Koniecpol 

dotyczące realizacji inwestycji mieszkaniowych. 

Burmistrz Ryszard Suliga podziękował wszystkim za współpracę i duże zaangażowanie w 

rozwój naszej gminy. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz podziękowała Panu Burmistrzowi za obszerne 

przedstawienie raportu o stanie Gminy Koniecpol za rok 2021. 

 

b) debata nad raportem o stanie Gminy Koniecpol. 

W debacie nad raportem o stanie gminy radni mogą zabierać głos bez ograniczeń. 

Również w debacie głos mogą zabrać mieszkańcy gminy. Wówczas mieszkaniec składa do 

Przewodniczącej Rady Miejskiej pisemne zgłoszenie poparte podpisami przynajmniej 20 

osób. Zgłoszenia powinny wpłynąć najpóźniej na dzień poprzedzający sesję. Do dnia 22 

czerwca 2022 r. do godziny 15:00 nie wpłynęły zgłoszenia mieszkańców.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz dokonała otwarcia debaty nad raportem o stanie Gminy 

Koniecpol. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – dziękuję, czy ktoś z Państwa chciałby odnieść się do 

raportu o stanie gminy.  
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Radny Zbigniew Domoradzki powiedział, ze Pan Burmistrz obszernie przedstawił raport o 

stanie Gminy Koniecpol. Cieszymy się, że gmina bardzo się rozwija. W szczególności 

poprawa stanu dróg. Raport czyta się bardzo przyjemnie. Nie ma wymogu co do treści tego 

raportu. Możemy się zastanowić nad przebudową raportu w przyszłym roku, bo to są dane 

statystyczne. Radny zwrócił uwagę na brak kilku danych np. w rozdziale o bezpieczeństwie 

wyszło, że jest duża przestępczość. Może podzielić to na działy, jakie były to przestępstwa. W 

dziale o ochronie przeciwpożarowej było ile jest jednostek, a brakowało ile było zdarzeń i 

jakie są to zdarzenia. Wyszłoby, że mamy plagę pożarów traw i na to trzeba zwrócić uwagę. 

Radnego rozczarował rozdział o radzie gminy i zaproponował, żeby radni sami w przyszłym 

roku to przeanalizowali. Nie było nic o pracy w komisjach, o różnych inicjatywach i 

spotkaniach. Niektórzy uważają, że chyba tak w Niemczech jest, że powinno być dużo 

danych statystycznych takich jak: ilość pozwoleń budowlanych, dochód na jednego 

mieszkańca, koszty oświaty i dziecka w szkole. Dobrze Pan Burmistrz to przedstawił, że 

drugie tyle dopłacamy do oświaty niż otrzymujemy dotacji z państwa. Ilość miejsc pracy w 

mieście, koszty funkcjonowania administracji, takie dane dla porównania z wykresami z lat 

poprzednich. Dane, ile osób wyjeżdża do pracy, ile osób jest zatrudnionych na miejscu. 

Radny dodał, że trochę trudno było znaleźć raport na stronie gminy. W sumie mamy 81 dróg 

gminnych, ale z tego jest 26 dróg gruntowych i żużlowych. Jeszcze jest dużo tych dróg 

gruntowych. Radny Zbigniew Domoradzki przeglądając swoje notatki z marca 2017 r. znalazł 

zapis działek i dróg na ul. Leśnej i ul. Grzybowej i przez te 5 lat nadal nie zostały 

uregulowane stany prawne własności tych gruntów. Czy na ul. Rzecznej trzeba zmieniać 

asfalt na asfalt? A tu jest dofinasowanie. Drogi lokalne, jak np. na Załężu niedużo 

kosztowały, tj. 100 zł na metr kwadratowy.  

Burmistrz Ryszard Suliga przyznał, że część nie należała do raportu. Pan Burmistrz 

powiedział, że koszty ochotniczej straży rosną. W górę idą ceny pali ale także i napraw 

samochodów. A Pan radny jest zawodowym strażakiem i dobrze wie, jakie jest potrzebne 

wyposażenie i jakie są to duże koszty. Mamy jeden nowy samochód, a ubezpieczenie takiego 

samochodu też jest znacząco wyższe. W sprawie bezpieczeństwa mamy w wielu miejscach 

mamy założony monitoring i różnie bywa z wykryciem przestępstw. Koszty dziecka rosną i 

wzrasta wynagrodzenie nauczycieli, wzrasta pensja minimalna, pensje obsługi administracji. 

Prac z przetwarzaniem danych to są tony papierów i więcej zadań nakładanych jest na 

samorządy, a niekoniecznie idą za tym środki finansowe. A w sprawie dróg, to wszyscy 

chcielibyśmy jeździć po drogach utwardzonych, tylko żebyśmy za bardzo się nie 

zabetonowali. Obliguje nas budżet, własności, przetargi. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz dodała, że sytuacja jest trudniejsza z powodu wojny na 

Ukrainie i koszty w szybkim tempie rosną. Pan Prezes MPK dostarczył nam sprawozdanie 

spółki.  

Pani Przewodnicząca przystąpiła do odczytania projektu uchwały ws. wotum zaufania. 

 

c)podjęcie uchwały w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol. 

-  Uchwała Nr XLVI/399/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r.  

w sprawie wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy Koniecpol. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz podziękowała 

Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze za obszerne przestawienie raportu o stanie Gminy 

Koniecpol za 2021 rok. Następnie przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
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Głosowanie imienne radnych (zał. do protokołu): 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. (zał. do protokołu). 

Pani Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poinformowała, że Rada Miejska w Koniecpolu 

udzieliła jednogłośnie Burmistrzowi Miasta i Gminy Koniecpol Panu Ryszardowi Sulidze 

wotum zaufania za 2021 rok. 

Burmistrz Ryszard Suliga – podziękował Radzie Miejskiej za udzielenie wotum zaufania. 

Burmistrz powiedział, że to co robi dla Koniecpola i jej społeczności będzie mobilizowało do 

dalszej i bardziej efektywnej pracy. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Aneta Chrzuszcz w imieniu własnym i Rady Miejskiej 

złożyła Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze gratulacje. 

 

Ad. 7 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  

o sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021 rok przedłożonym przez Burmistrza. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz odczytała pozytywną opinię RIO z wykonania budżetu za 

2020 rok. 

 

Ad. 8 Odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

absolutorium za rok 2020. 

Radny Andrzej Kozak odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej ws. udzielenia Burmistrzowi 

absolutorium. 
 

Ad. 9 Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

Radny Andrzej Kozak odczytał pozytywną opinię RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

Przystąpiono do przyjęcia sprawozdań. 

 

Ad. 10 Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za rok 2021. 

 

Radni zagłosowali nad sprawozdaniem: 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. (zał. do protokołu). 

 

Ad.11 Przyjęcie sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy Miasta  

i Gminy Koniecpol z organizacjami pozarządowymi za rok 2021. 

 

Radni zagłosowali nad sprawozdaniem: 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. (zał. do protokołu). 

 

Po pozytywnym przyjęciu sprawozdań finansowych przystąpiono do podjęcia projektów 

uchwał. 
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Ad. 12 Podjęcie uchwał w sprawie: 

- Uchwała Nr XLVI/400/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Koniecpol za 2021 rok  
Głosowanie imienne radnych (zał. do protokołu): 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVI/401/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r.   w 

sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Miejskiej Przychodni Rejonowej w Koniecpolu za 2021 rok. 

 

Radny Zbigniew Domoradzki powiedział, że otrzymaliśmy sprawozdanie finansowe Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunalnego w Koniecpolu. Radny chciałby, aby były spotkania z kierownikami 

tych jednostek przed sesją absolutoryjną. Zysk w Miejskiej Przychodni Rejonowej jest coraz 

mniejszy, wydawało się że dochód będzie większy, bo służba zdrowia zarabia na szczepieniach.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zapytała, ilu jest w przychodni lekarzy? Pani Przewodnicząca 

oddała głos Pani Izabeli Jamróz, księgowej Miejskiej Przychodni Rejonowej. 

Pani Izabela Jamróz powiedziała, że na dzień dzisiejszy posiadamy internistów i pozostałą kadrę 

specjalistyczną . Jest siedem poradni specjalistycznych. Jest też lekarz pediatra. Personel medyczny w 

naszej przychodni jest w pełni obłożony. Wiemy, że kadry medycznej w całym kraju jest za mało. 

Wspólnie z Panem Burmistrzem staramy się o jak najlepsze pozyskanie kontraktów. Na ten moment 

przychodnia jest zabezpieczona całkowicie kadrowo. Spadający zysk przychodni związany jest z 

wysokimi kosztami środków medycznych oraz utrzymaniem dojeżdżających lekarzy.  
 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

- Uchwała Nr XLVI/402/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie 

udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Koniecpol absolutorium z tytułu wykonania budżetu  

za 2021 rok. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej w Koniecpolu Aneta Chrzuszcz – Pozwolę sobie 

odczytać projekt uchwały. Proszę o głosowanie. Dziękuję. 

Głosowanie imienne radnych (zał. do protokołu): 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. (zał. do protokołu). 

Pani Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz – w imieniu własnym oraz rady złożyła gratulacje 

Panu Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze i poinformowała, że Rada Miejska udzieliła 

jednogłośnie absolutorium Burmistrzowi Ryszardowi Sulidze z tytułu wykonania budżetu za 

2021 r.  
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Burmistrz Ryszard Suliga podziękował Radzie Miejskiej za jednogłośne udzielenie 

absolutorium. Ostatni czas był dla nas wszystkich bardzo trudny, ze względu na pandemię i 

wybuchem wojny za naszą wschodnią granicą. Wysokie ceny i rosnąca ciągle inflacja. Budżet 

gminny jest wielokrotnie weryfikowany i sprawdzany przez Regionalną Izbę Obrachunkową. 

Pozytywna opinia RIO to nie tylko zasługa Burmistrza ale także pracowników Urzędu Miasta 

i Gminy, w tym Skarbnik Moniki Starczewskiej. Burmistrz Ryszard Suliga podziękował za 

współpracę Radzie Miejskiej, Sołtysom i Radom Sołeckim, przedsiębiorstwu Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Komunalnego w Koniecpolu, Miejsko-Gminnemu Ośrodkowi Pomocy 

Społecznej, Pani Dyrektor Domu Kultury a także placówkom oświatowym. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz złożyła podziękowania za współpracę.  

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek złożył Panu Burmistrzowi gratulacje za udzielone wotum 

zaufania i absolutorium. 

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz zarządziła 15 minut przerwy. 

Po przerwie Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz poprosiła Skarbnik Monikę Starczewską o 

przedstawienie najważniejszych zmian w budżecie. 

Skarbnik Monika Starczewska przedstawiła zmiany w budżecie 

 

- Uchwała Nr XLVI/403/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w 
sprawie zmiany uchwały nr XLI/359/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Koniecpol na lata 2022-2034. 
 
Przewodnicząca Aneta Chruszcz oddała głos Pani Skarbnik. 
 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVI/404/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w 

sprawie zmiany uchwały nr XLI/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy na 2022 rok.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz oddała głos Pani Skarbnik. 

Skarbnik Monika Starczewska przedstawiła następujące zmiany w budżecie gminy. W roku 

2022 zwiększono plan dochodów ogółem o kwotę 477.761, 31 zł. Na powyższe składa się: 

zwiększenie części oświatowej subwencji ogólnej – 170.181,00 zł, zwrot części wydatków 

poniesionych na bieżące utrzymanie uchodźców z Ukrainy – 114.220, 00 zł, odsetki od lokat – 

7.360, 31 zł, dotacja z Urzędu Marszałkowskiego na zakup samochodu strażackiego – 

25.000,00 zł, dotacja z gminy powiatu częstochowskiego na zakup symulatora dla poprawy 

bezpieczeństwa ruch drogowego – 50.000,00 zł, sprzedaż działek  111.000,00 zł.  
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Zwiększono plan wydatków ogółem na kwotę 891.584,00 zł. Na powyższe składa się: 

zwiększenie wydatków na wynagrodzenia w dziale oświaty – 170.181,00 zł, zwiększenie 

wydatków na zakup energii – 150.000,00 zł, na transport publiczny 140.000,00 zł, na 

utrzymanie zieleni 50.000,00 zł, na zakup symulatora dla poprawy bezpieczeństwa ruchu 

drogowego – 50.000,00 zł. Dotacja na zakup samochodu strażackiego – 25.000,00 zł, na 

oczyszczanie miasta – 6.000,00 zł, na wydatki bieżące na utrzymanie uchodźców 114.220,00 

zł, wydatki na odszkodowania za zajęcia działek, dotyczy to decyzji z RIT -11.000,00 zł, na 

podział działek 25.000,00 zł (rejon ul. Stawki, i na Ludwinowie teren po byłej gorzelni – 

60.000,00 zł), na dobudowę oświetlenia przy ul. Leśnej – 4.000,00 zł, na zapłatę podatku do 

wniesienia aportu do spółki SIM – 60.183,00 zł, na zapłatę podatku VAT od sprzedaży działek 

– 21.000,00 zł, na wykonanie badań lekarskich druhów OSP – 5.000,00 zł. Dla zrównoważenia 

budżetu zwiększono plan przychodów ogółem o kwotę 413.822,69 zł. Są to przychody z tytułu 

wolnych środków. W kolejnych latach prognozy dokonano następujących zmian: w latach 

2024-2037 zwiększono wydatki na obsługę długu, zgodnie z aktualnie obowiązującymi stawki 

Wibor 6 M plus marża banku oraz stopami redyskontowymi weksli, na których oparte jest 

oprocentowanie wyemitowanych obligacji oraz zaciągniętych pożyczek. Stosownie do tego 

zwiększono wartość odsetek podlegających wyłączeniu z limitu spłaty zobowiązań. W roku 

2023 zwiększono plan dochodów bieżących, prognozując wzrost dochodów bieżących o 5 

procent, a pozostałych dochodów bieżących o 4 procent w porównaniu do roku 2022 o wartość 

wzrostu dochodów bieżących zwiększono wartość wydatków bieżących. W latach 2024-2037 

zaplanowano coroczny wzrost wszystkich dochodów bieżących o wartość 5 procent w stosunku 

do roku poprzedniego i o równoważną kwotę zwiększono plan wydatków bieżących.  

Przystąpiono do głosowania. 

  

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVI/405/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w 

sprawie uchwalenia Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta- 

Gminy Koniecpol na lata 2022-2026. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw - 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVI/406/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy nieruchomości gruntowej 

przy ulicy Armii Krajowej w Koniecpolu. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVI/407/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r.  

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  
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i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta i gminy Koniecpol dla  

terenu położonego w rejonie istniejącego cmentarza przy ul. Szkolnej w Koniecpolu. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVI/408/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w gminie Koniecpol na rok szkolny 2022/2023. 

. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVI/409/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 486, 493/2, 

489/2, 491/2, obręb Wąsosz. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVI/410/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 258, 

obręb Łysaków. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVI/411/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w 

sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 266/2, 

obręb Piaski. 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVI/412/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej niezabudowanej nr 1586/4, obręb 

Koniecpol. 
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Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

 

- Uchwała Nr XLVI/413/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw z dotychczasowymi dzierżawcami, 

których przedmiotem jest ta sama nieruchomość, na okres kolejnych 3 lat. 

 

 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

- Uchwała Nr XLVI/414/2022 Rady Miejskiej w Koniecpolu z dnia 23 czerwca 2022 r. w sprawie 

uchylenia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie miejsc okazjonalnie 

wykorzystywanych do kąpieli w miejscowości Koniecpol przy ul. Armii Krajowej. 

 

Głosowanie imienne radnych ( zał. do protokołu) 

Jestem za – 15 radnych 

Jestem przeciw – 0 

Wstrzymuję się – 0. 

 

Ad. 13 Interpelacje radnych. 

Radny Leszek Pluta złożył interpelację w sprawie informacji o postępie prac nad 

przygotowaniem przetargu na wykonanie projektu dróg w dzielnicy Słowik (ul. Słowik, 

Górna, Akacjowa, Brzozowa, Topolowa, Wesoła Willowa). Proszę o przybliżone określenie 

daty planowanego ogłoszenia przetargu. 

Burmistrz Ryszard Suliga – przedstawione drogi dotyczą odcinka 786. Przetarg będzie 

ogłoszony niedługo. Trwają przygotowania przebudowy drogi 786 i może jeszcze w tym 

tygodniu zostanie to ogłoszone. Środki finansowe są zabezpieczone. Teraz czekamy na 

informację w planie przebudowy. Jeżeli będzie budowany pierwszy odcinek, od ul. Klonowej 

do granic województwa świętokrzyskiego to tam będzie składowanie materiału i będzie 

organizowany przejazd. Taki przetarg będzie ogłoszony, jak również na inne drogi w całej 

gminie. Mamy ul. Szkolną, która będzie wkomponowana w transport objazdowy i ulice, które 

są w dzielnicy Słowik. Jak również na ul. Stawki. Jeżeli będą robione objazdy, to wykonawca 

musi sobie je przygotować. W przyszłym tygodniu na część dróg będzie ogłoszony przetarg.  

 

Radny Wojciech Skrobich złożył interpelację w sprawie konkursów na dyrektorów placówek 

oświatowych, dlaczego odbywają się w tak późnym terminie po zakończeniu roku szkolnego. 

Późny termin przeprowadzenia konkursów powoduje że projekty organizacyjne wysyłane do 

akceptacji kuratorium tracą sens, ponieważ po zmianie dyrektora ulegają one zmianie.  

Burmistrz Ryszard Suliga odpowiedział, że konkursy możemy ogłosić w sierpniu. 

Warunkiem jest, aby placówka szkolna z dniem 1 września nie została bez dyrektora. W 

składane projektach do kuratorium w terminie do końca kwietnia, są zabezpieczone wakaty. 

Stanowisko dyrektora i zastępcy są wpisane w wakaty. Ogłoszony konkurs na dyrektora 

Szkoły Podstawowej nr 2 nie został rozstrzygnięty, ze względu na brak kandydata na to 
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stanowisko. Teraz będzie musiał być powołany dyrektor, spełniający wymogi. Konkurs na 

stanowisko dyrektora Przedszkola Nr 2 również nie został rozstrzygnięty, ponieważ nie było 

żadnej oferty. Natomiast konkurs na dyrektora Przedszkola nr 1 odbędzie się, bo jeden 

kandydat zgłosił się na to stanowisko.  

 

Ad. 14  Zapytania i wolne wnioski. 

Radny Wojciech Skrobich -  w naszych szkołach jest realizowany projekt „Wszechstronny 

uczeń” i dlaczego dopiero w tym momencie, gdy projekt zbliża się ku końcowi realizacji, 

został ogłoszony przetarg na dostawę pomocy naukowych.  

Sekretarz Sebastian Musiał udzielił odpowiedzi Panu Radnemu, że projekt jest realizowany w 

określonym czasie i jego realizacja jest do końca roku kalendarzowego. Pewien harmonogram 

prac był założony i nie ma przeciwskazań, żeby postępowanie zakupowe odbyło się teraz czy 

nawet we wrześniu. Projekt jeszcze się nie skończył i jest jeszcze w trakcie realizacji. 

Radny Zbigniew Lamch zapytał o dojazd do gruntów rolnych, na ul. Łąkowej w Luborczy 

jest niedrożny rów i należałoby go oczyścić, aby rolnicy mogli zebrać paszę. Do posesji 

podchodzi też leśna zwierzyna. Radny zgłosił jeszcze jeden rów od Luborczy w kierunku 

Koniecpola, który należałoby wyczyścić.  

Burmistrz Ryszard Suliga dodał, że ws. rowów gminnych należy zgłosić sprawę do Pana 

Sławomira w urzędzie, bo na to są zabezpieczone środki. Z zwierzętami dzikim jest 

rzeczywiście problem, zgłoszenia przyjmują koła łowieckie na terenie naszej gminy. Rów z 

Luborczy do Koniecpola jest usytuowany przy drodze wojewódzkiej, informacja trafiła do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich i jest zlecone, aby było wykoszone i czyszczone.  

Przewodnicząca Aneta Chrzuszcz powiedziała, że jest plaga lisów i pojawiły się wilki, które 

podeszły pod zagrody w Łysinach.  

Burmistrz Ryszard Suliga dodał, że lisy miały swoją siedzibę na dawnym terenie KZPP. 

Problemu w tej chwili nie ma, od czasu gdy teren przejął nowy właściciel.  A wilki są pod 

ochroną. Pan Burmistrz zwrócił się do radnego Dariusza Świerczyny - łowczego, aby 

wyjaśnił kilka kwestii w dziedzinie dzikiej zwierzyny i jaka jest kolejność przy zgłaszaniu 

szkody. 

Radny Dariusz Świerczyna poinformował, że rolnik, który ma zniszczone plony składa 

podanie do koła łowieckiego w drodze listownej, i koło łowieckie w ciągu 7 dni ma termin na 

spisanie szkody, wycenę i wypłacenie środków. Teren szkody można ustalić w gminie na 

podstawie określonej mapy. Wilki nie atakują ludzi, jest to zwierzę płochliwe i boi się 

człowieka. Jeżeli podchodzą pod zabudowania to nie po to, żeby atakować ludzi, tylko że są 

tam zwierzęta gospodarskie.  

Sołtys Rudnik Anna Olak zadała pytanie, czy są jakieś kryteria, zasady odnośnie 

przyznawania środków finansowych z funduszu antyalkoholowego, tzw. korkowego. Nasze 

koło gospodyń wiejskich złożyło taką deklarację, ale zostaliśmy pominięci i nie tylko my.  

Drugie pytanie dotyczyło działki, o której Pani Sołtys na każdej sesji przypomina i do końca 

czerwca miała być sprawa zakończona. 

Burmistrz Ryszard Suliga oddał głos Panu Sekretarzowi. 

Sekretarz Sebastian Musiał powiedział, że wnioski, które wpłynęły w ramach konkursu było 

ich dużo. Komisja ma swoje kryteria, a w ramach konkursu są warunki formalne, które należy 

spełnić. Każdy z podmiotów, który do tego konkursu składa oferty musi złożyć odpowiednie 

dokumenty. Pan Sekretarz powiedział, że brakowało dokumentu formalnego, czyli odpisu z 

rejestru koła gospodyń wiejskich. Komisja sprawdza w pierwszej kolejności spełnienie 

wszystkich kryteriów formalnych, a dopiero później treść merytoryczną zawartą w ofertach i 

na podstawie treści merytorycznej te oferty są oceniane i środki przyznawane. Dokument 

musi być składany w ramach oferty i nie ma jego uzupełnień, ponieważ wszystko jest 
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rejestrowane i wpływa na kancelarię urzędu. Oferta musi być pełna i kompletna. Jeżeli taka 

nie jest, nie podlega ocenie merytorycznej.  

Burmistrz Ryszard Suliga zwrócił się do Pani Sołtys Rudnik, żeby przed złożeniem ofert 

najpierw przyjść do Pana Sekretarza, jakie dokumenty trzeba przedstawić. Na stronie 

internetowej taka informacja jest też umieszczona.  

Mecenas Michał Lada odpowiedział na drugie pytanie Pani Sołtys i poinformował, że na 

początku czerwca odbyła się rozprawa. Współwłaścicielka nie uczestniczyła w tej rozprawie, 

mimo że sąd umożliwił jej udział w rozprawie poprzez łącze internetowe. Natomiast sąd 

proceduje dalej, zlecając wycenę tej nieruchomości. Na kolejnym terminie zostaną 

przesłuchani świadkowie i może to będzie jeden z ostatnich terminów.  

 

Ad. 15 Sprawy różne. 

 

Dyrektor Biura Gwidon Jelonek poinformował, że w piątek odbędą się Wianki na zalewem. 

Natomiast w sobotę odbędzie się impreza współorganizowana przez Starostwo Powiatowe w 

Częstochowie i Gminę Koniecpol, na której chcemy złożyć podziękowania osobom 

zaangażowanym w pomoc uchodźcom z Ukrainy oraz tym wszystkim, które pomagały w 

walce z pandemią.   

Mecenas Michał Lada przypomniał, że upływa termin składania deklaracji o stosowanym 

ogrzewaniu nieruchomości.   

Ad.16 Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Aneta Chrzuszcz dokonała zamknięcia 

XLVI zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

Na tym zakończono obrady XLVI sesji Rady Miejskiej w Koniecpolu. 

 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokołowała: Iwona Zatońska 

Sesja trwała od godziny 15:00 do 18:20.        


